

Belia perlu kongsi pandangan guna saluran betul

KUANTAN - Golongan muda, khususnya penuntut IPT disaran untuk terus menyalurkan dan berkongsi pandangan mereka terhadap kerajaan.

Menteri Besar, Datuk Seri Adnan Yaakob berkata, namun begitu perkongsian tersebut perlu diutarakan menggunakan saluran yang betul.

Katanya, golongan muda sekarang sudah mampu berfikir jauh ke hadapan.

"Dengan menggunakan saluran yang betul membolehkan pandangan mereka didengar oleh pemimpin dan seterusnya diangkat untuk dipertimbangkan.

"Melalui pendekatan ini juga merupakan antara cara yang boleh mempercepatkan penyelesaian masalah yang dihadapi golongan muda dengan lebih berkesan," katanya.

Beliau berkata pada Program Jelajah Milenia di

Universiti Malaysia Pahang (UMP) Kampus Gambang, kelmarin.

Turut hadir Exco Dakwah Islamiah dan Tugas-Tugas Khas negeri, Datuk Syed Ibrahim Syed Ahmad; Ahli Parlimen Paya Besar, Datuk Seri Abdul Manan Ismail dan Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Pelajar dan Alumni) UMP, Prof. Datuk Dr. Yuserrrie Zainuddin.

Program Jelajah Milenia anjuran Persatuan Alumni Pemimpin Mahasiswa Aspirasi Malaysia (Aspirasi) dengan kerjasama beberapa kementerian dan agensi kerajaan itu antara lain bertujuan meningkatkan kefahaman generasi milenia dan melengkapkan mereka dengan perkembangan terkini berkaitan dasar serta pelan rancangan pembangunan negara.

Ia adalah program inisiatif khas yang digerakkan di



Adnan (dua, kanan) diringi Mohd Shahr bersama golongan muda negeri ini dalam Program Jelajah Milenia yang diadakan di Universiti Malaysia Pahang (UMP) Kampus Gambang.

peringkat nasional untuk generasi pewaris negara berusia antara 10 tahun hingga 30 tahun berkonsepkan 'Malaysia Alaf Baharu' yang lebih maju

dan progresif.

Dalam pada itu, menurutnya, meskipun golongan muda memberi fokus kepada pelajaran, adalah menjadi an-

an atau kritikan diberikan dilihat dapat memperbaiki kekurangan yang perlu dinikmati golongan muda mengikut peredaran zaman," katanya.

Sementara itu, Presiden Aspirasi, Mohd. Shahr Abdullah berkata, program tersebut merupakan platform terbaik untuk golongan muda berkongsi pandangan dan mendapatkan maklumat kelas pertama.

"Kami menyediakan ruang untuk anak muda berkongsi pandangan, mereka juga dapat mengetahui maklumat kelas pertama tentang apa yang akan berlaku pada hari esok sama di tempat mereka di negeri mereka ini.

"Namun yang paling penting adalah golongan muda ini akan dapat berkongsi semua yang mereka ingin tahu termasuk apa Malaysia akan jadi pada hari esok," katanya.

tara tanggungjawab sebagai anggota masyarakat yang perlu dilaksanakan dengan menyalurkan pandangan.

"Sama ada pandang-